
5 - XXXV sesja Rady Miejskiej, 25 stycznia 2017 

Interpelujący radny: Anna Rożek 

Radna, odnosząc się do niepokojących informacji przedstawionych podczas konferencji Prezydenta 

Miasta, dotyczących węzła transportowego, wyraziła nadzieję, że na tym projekcie nie zaważą kwestie 
polityczne, ponieważ samorząd słupski przede wszystkim musi myśleć o Słupsku. 

Radna zapytała, czy jest już jakiś harmonogram działań, żeby jednak walczyć o węzeł transportowy, 

bo to jest naprawdę piękny projekt, i bardzo szkoda byłoby, gdyby przepadł. 
(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki)  

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/26133.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/546.html
https://youtu.be/eMJZTFIxPu0

